
رفعتی: هوادار و چادرملو نمی توانند در خانه بازی کنند
 داود رفعتی، دبیر ســـتاد استانداردســـازی ورزشـــگاه ها در مورد بررسی 
شـــرایط محل برگزاری بازی های شـــمس آذر، آلومینیوم اراک، چادرملو 
و هـــوادار، اظهار داشـــت: »تا ایـــن لحظه ورزشـــگاه های دســـتگردی و 
نصیـــری یزد، شـــرایط برگزاری بـــازی را ندارنـــد. به یـــزد ۲ هفته مهلت 
داده ایـــم که پـــس از آن شـــرایطش را بررســـی خواهیم کرد. ورزشـــگاه 
امام خمینی)ره( اراک باید مشـــکل VIP را حل کند و ســـکوهایش باید 
رنگ آمیـــزی شـــود. چمن ایـــن ورزشـــگاه قـــارچ دارد که بایـــد برطرف 
شـــود و قول حـــل آن را داده اند.«  او در مورد وضعیت ورزشـــگاه ســـردار 
آزادگان قزوین، عنوان کرد: »اطراف جایگاه VIP اســـتادیوم باید شیشه 
نصـــب و مشـــکلات امکانات رفاهـــی، جایـــگاه خبرنـــگاران، اتاق کمک 
داور ویدیویی )VAR( و پارکینگ برطرف شـــود. نور اســـتادیوم ســـردار 
آزادگان کمتـــر از هزار و ششـــصد لوکس اســـت و اگر ورزشـــگاهی کمتر 

از ایـــن تعـــداد لوکس نور داشـــته باشـــد، میزبان بـــازی نخواهد بود.«
 رفعتـــی با اشـــاره به لزوم اعمـــال اصلاحـــات لازم در همه ورزشـــگاه ها 
خاطرنشـــان کـــرد: »صندلی هـــای ورزشـــگاه ها بایـــد شـــماره گذاری و 
بخش بنـــدی شـــود تا هر کســـی روی صندلـــی خودش قـــرار بگیرد. هر 
ســـکو باید گیت متفاوت داشـــته باشـــد و دوربین چهـــره زن باید نصب 
شـــود تا هر کســـی با کارت شناســـایی خودش روی صندلـــی خریداری 
شـــده بنشـــیند. ورزشـــگاه ها باید بیمه، گواهی ایمنی امنیتـــی، تأییدیه 
نظـــام مهندســـی، بیمه حوادث و قرارداد اجاره داشـــته باشـــند و آنها را 
ارائه کننـــد. در غیر این صورت، ورزشـــگاه فوق از رده خارج می شـــود.«
 دبیر ســـتاد استانداردسازی در مورد وضعیت اســـتادیوم تختی تهران، 
اظهار داشـــت: »ورزشـــگاه تختی به میـــزان ۹۰ درصد آماده اســـت. قرار 
شـــد اتـــاق VAR در ورزشـــگاه تعبیـــه شـــود و جایگاهـــی که بانـــوان در 
استادیوم مســـتقر می شـــوند، به مراتب از ورزشـــگاه آزادی بهتر است. 

ورزشـــگاه تختی شرایط بســـیار خوبی دارد.«
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نقل و انتقالات

خبر

توافق نویدکیا با وینگر پرسپولیسی
علی شـــجاعی بلافاصله بعـــد از تـــرک اردوی فولاد، با 
تیم مس رفســـنجان به توافق رســـید و شـــاگرد محرم 
نویدکیـــا شـــد. از باشـــگاه کرمانـــی اینطور بـــه گوش 
رســـیده که او با قراردادی دو ســـاله به این تیم پیوسته 

و توافق با او انجام شـــده اســـت.
 

سلیمان زاده اولین خرید ذوب آهن
رامتیـــن ســـلیمان زاده کـــه ســـابقه بـــازی در تیم هـــای 
مس رفســـنجان، آلومینیوم اراک، اســـتقلال خوزستان، 
فجرسپاســـی، پیکان تهران و... را در کارنامه دارد، فصل 
گذشـــته یکـــی از بازیکنـــان تأثیرگذار مس رفســـنجان 
بـــود که بـــه جمـــع گاندوها ملحق شـــده اســـت. یکی از 
خروجی های باشـــگاه ذوب آهن در فصل نقل و انتقالات 
تابســـتانی، مهرداد رضایی خواهد بود . به نوشته سایت 
عربـــی کـــوره، رجایـــی عابد، هافبـــک تیم ملـــی فوتبال 
اردن، اعلام کرد که پیشـــنهادی رسمی از ذوب آهن دارد. 
ایـــن بازیکن می گوید: »بله، از ذوب آهن ایران پیشـــنهاد 
دارم و در حال بررسی این پیشـــنهاد هستم. در روزهای 
پیش رو رســـماً به این پیشنهاد پاســـخ می دهم.« رجایی 
عابد ۳۰ ســـال دارد. او فوتبـــال خود را با تیـــم الوحدات 
آغـــاز کـــرد و جام های زیادی بـــا این تیم به دســـت آورد. 
او فصل قبل در تیم الحســـین اربد بازی کرد و توانســـت 
برای نخســـتین بار در تاریخ این باشـــگاه جـــام قهرمانی 

را در لیگ اردن به دســـت آورد.
 

تمدید قرارداد با شروین بزرگ

شـــروین بزرگ، مهاجم آلومینیوم اراک پس از مذاکره 
با این باشـــگاه برای ادامـــه همکاری، قـــراردادش را به 
مدت یک فصـــل دیگر تمدید کـــرد تا دوبـــاره زیر نظر 

ســـید مجتبی حســـینی به میدان برود.
 

جدایی ۲ بازیکن از گل گهر
مهدی تارتـــار از 1۲ روز پیش هدایت تیم فوتبال گل گهر 
ســـیرجان را برعهـــده گرفته اســـت و کم کم قصـــد دارد 
تفکرات تاکتیکی خود را در ایـــن تیم پیاده کند. در کنار 
سامان فلاح، سعید ســـحرخیزان و علیرضا کوشکی که 
با پرداخت مبلـــغ رضایتنامه از جمع فیروزه ای پوشـــان 
کویـــر ســـیرجان خـــارج شـــدند، ظاهـــراً دو بازیکن هم 
در لیســـت ســـرمربی تـــازه وارد گل گهر جایـــی ندارند. 
براســـاس این گـــزارش، علی اصغـــر عاشـــوری و مهدی 
ممـــی زاده از جمع ســـیرجانی ها جـــدا شـــدند. در این 
بین بازیکن دومی احتمـــالاً به ذوب آهن منتقل خواهد 
شـــد و هنوز تکلیف بازیکن نخســـت مشـــخص نیست.

 

بازگشت رافخایی به ملوان
ســـیدجلال رافخایی و سیدعلی حسنی صفت مهاجم 
و دروازه بان ســـابق ملـــوان پس از توافق با باشـــگاه به 
عنوان دســـتیاران ســـعید دقیقـــی ســـرمربی این تیم 
انتخـــاب شـــدند. رافخایی ســـابقه پوشـــیدن پیراهن 
تیم ملـــوان را در کارنامـــه دارد و در میان هواداران این 
تیم بسیار محبوب اســـت. وی ۲۸۵ بازی برای قوهای 
ســـپید بـــه میـــدان رفتـــه و ۷۶ گل بـــرای آنها بـــه ثمر 
رســـانده اســـت. او فصل ۹۲-1۳۹1 با 1۹ گل توانست در 
ملوان آقای گل لیگ برتر شـــود. مهاجم سابق باشگاه 
ملـــوان که چهـــار ســـال پیش هم بـــه عنـــوان یکی از 
مربیان این باشـــگاه منصوب شـــده بود، بـــار دیگر در 
لیگ بیســـت و چهـــارم روی نیمکت قوهای ســـپید در 

کنار ســـرمربی این تیم خواهد نشســـت.

شروع تمرینات سایپا
تیم فوتبال ســـایپا، تمرینات خود در فصل جدید را آغاز 
کرد. ســـایپایی ها کـــه در این فصـــل ابراهیـــم صادقی، 
بازیکـــن قدیمـــی و وفـــادار خـــود را به عنوان ســـرمربی 
روی نیمکـــت دارنـــد تمرینات خـــود را از ایـــن هفته در 
مجموعه ورزشـــی ســـایپا آغـــاز کردند. پیش از شـــروع 
نخســـتین تمرین، جلســـه ای با حضور محمد محمدی 
مدیرعامـــل باشـــگاه و زارعی و رحیمـــی از اعضای هیأت 
مدیـــره باشـــگاه ســـایپا در کنـــار کادر فنـــی و بازیکنـــان 
تیم برگـــزار شـــد. همچنین بـــا حکم محمـــد محمدی 
مدیرعامل باشگاه سایپا، فرخ حســـابی به عنوان مدیر 
رســـانه ای جدید تیم فوتبال این باشـــگاه منصوب شد.

جلسه کمیته فنی فدراسیون 
فوتبال به هفته بعد موکول شد

جلســـه کمیتـــه فنی فدراســـیون فوتبال که قـــرار بود 
دیـــروز )دوشـــنبه( برگـــزار شـــود، لغو و بـــه هفته بعد 
موکـــول شـــد. مجیـــد جلالـــی، رئیـــس کمیتـــه فنی 
در این بـــاره گفـــت: »به خاطـــر اینکه بعضـــی از اعضا 
نمی توانســـتند در جلسه شـــرکت کنند، این نشست 
را لغـــو کردیم و ان شـــاءالله هفته بعد برگـــزار خواهیم 
کـــرد.« او در مـــورد معرفـــی اعضـــای جدیـــد کمیتـــه 
فنـــی گفـــت: »در جلســـه هفته بعـــد اعضـــا را معرفی 

خواهیـــم کرد.«

بحث تعمیـــر و تجهیـــز ورزشـــگاه آزادی 
باعث شـــد تا میزبانی تیم ملـــی در این 
ورزشـــگاه محقـــق نشـــود، ایـــن موضوع 
باعـــث نگرانـــی مســـئولان فدراســـیون 
فوتبـــال شـــد. در این بین مهـــدی تاج، 
رئیس فدراســـیون فوتبـــال در خصوص 
از دســـت رفتـــن میزبانـــی تیـــم ملـــی 
هشـــدار داد و اعـــلام کرد کـــه در صورت 
از دســـت دادن میزبانـــی ایـــن احتمال 

وجـــود دارد کـــه این بـــازی ۳-۰ به ســـود 
قرقیزستان می شـــود. این تهدید باعث 
شـــد تا مدیـــران فدراســـیون فوتبال به 
دنبـــال ورزشـــگاه جایگزین باشـــند که 
البتـــه بـــا توجـــه به شـــرایط نـــه چندان 
مناســـب ورزشـــگاه ها در اســـتان های 
دیگر معرفی ورزشـــگاه دیگر کار آســـانی 
نبـــود.  بـــه همیـــن دلیل قـــرار بـــر این 
شـــد تا فدراســـیون فوتبال در خصوص 

ورزشـــگاه جایگزیـــن جلســـه ای برگـــزار 
کنـــد تا ظرف ۲4 ســـاعت دیگـــر تکلیف 
مـــکان برگـــزاری ایـــن دیدار مشـــخص 
شـــود. در این شـــرایط شـــنیده می شود 
که مســـئولان فدراســـیون در نظر دارند 
تـــا از بیـــن ۲ ورزشـــگاه نقـــش جهان و 
امام رضـــا)ع( یکی را به عنوان جایگزین 

ورزشـــگاه آزادی معرفـــی کنند.
 بـــر همیـــن اســـاس قـــرار بر این اســـت 

تـــا مســـئولان فدراســـیون بـــا شـــورای 
تأمین اســـتان های اصفهان و خراســـان 
رضوی جلســـه ای برگزار کنند تا شـــرایط 
برگـــزاری دیدار بـــا قرقیزســـتان در این 
ورزشـــگاه مهیا شود. ورزشـــگاه امام رضا 
و نقش جهان شـــرایط جانمایی VAR و 
حضور بانـــوان را دارند، بـــه همین دلیل 
ایـــن ورزشـــگاه ها گزینه مناســـبی برای 

برگـــزاری این دیدار هســـتند.

ورزشگاه های نقش جهان و امام رضا)ع(، گزینه های میزبانی تیم ملی
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ممبینی:   ورزشگاه جایگزین معرفی می کنیم

VARبههفتههایابتداییلیگنمیرسد

ورزشگاه های 
ما از نظر نور، 

کیفیت چمن 
و سکوها با 

استانداردهای 
دنیا خیلی 

فاصله دارند 
و اینکه 

بخواهیم تمام 
ورزشگاه ها 
را به سطح 

استانداردهای 
بین المللی 

برسانیم، 
خیلی سخت 

است ابهامات زیادی در خصـــوص برگزاری 
مســـابقات لیـــگ برتـــر وجـــود دارد 
کـــه اصلی تریـــن آن محـــل برگـــزاری 
مســـابقات اســـت. در حـــال حاضـــر 
ورزشگاه آزادی و ســـایر ورزشگاه هایی 
کـــه میزبان لیـــگ برتر خواهنـــد بود، 
با مشـــکلاتی جـــدی مواجه هســـتند 
و حـــالا در ایـــن شـــرایط ۲۵ مردادماه 
لیـــگ برتـــر آغـــاز خواهـــد شـــد. هر 
روز مســـئولان فدراســـیون فوتبـــال 
بـــر اســـاس تأکیـــد فیفا و ای اف ســـی 
بـــرای استانداردســـازی ورزشـــگاه ها، 

جلســـاتی برگـــزار می کننـــد کـــه یکی 
از این جلســـات دیـــروز برگزار شـــد.  
هدایت ممبینی، دبیرکل فدراســـیون 
فوتبال دیروز در حاشـــیه این جلســـه 
بیـــان داشـــت: »ورزشـــگاه های مـــا از 
نظـــر نـــور، کیفیت چمن و ســـکوها با 
استانداردهای دنیا خیلی فاصله دارند 
و اینکـــه بخواهیم تمام ورزشـــگاه ها را 
به ســـطح اســـتانداردهای بین المللی 
برســـانیم، خیلی سخت اســـت. باید 
در تهران ورزشـــگاهی که کنـــار آزادی 
باشـــد، داشـــته باشیم. شـــاید مجبور 

باشـــیم در هفته ۳ بـــازی را در تهران 
برگـــزار کنیم، ایـــده خوبی اســـت در 
صورتی که مشـــکلات ورزشـــگاه تختی 
را برطرف کنیـــم از این ورزشـــگاه هم 
اســـتفاده کنیم. دوســـتان در شرکت 
توســـعه قول دادنـــد ورزشـــگاه آزادی 

زودتـــر از نیـــم فصل آماده شـــود.«
 او در خصوص VAR خاطرنشان کرد: 
»بـــا توجه بـــه الزاماتی کـــه داریم باید 
VAR را بـــه فوتبـــال کشـــور بیاوریم. 
دولـــت 11۰ میلیارد بـــرای VAR در نظر 
گرفت و چون فدراســـیون ذی حساب 

ندارد، پـــول به حســـاب وزارت ورزش 
رفـــت. متأســـفانه ایـــن پول تـــا امروز 
علی رغم جلســـات متعدد بـــه خاطر 
نشـــده  واریـــز  اداری  بوروکراســـی 
اســـت. خیلی از ایـــن وضعیت نگران 
هســـتیم. امیدوارم این مشـــکل حل 
شـــود. از این نوع رفتارهـــای اداری در 
ورزش کشـــور نگرانیم. ممکن اســـت 
هفته هـــای اول VAR نباشـــد.« دبیر 
کل فدراســـیون فوتبـــال در پاســـخ به 
این ســـؤال که بازی تیم ملـــی فوتبال 
مقابـــل قرقیزســـتان در کجـــا برگزار 

می شـــود؟ گفـــت: »در ایـــن خصـــوص 
جلســـاتی برگـــزار خواهیـــم کـــرد تـــا 
تصمیم گیری کنیم. اگـــر به این نتیجه 
برســـیم که ممکن اســـت برای میزبانی 

این بازی در ورزشـــگاه آزادی به مشـــکل 
بخوریم، ورزشـــگاه جایگزین را معرفی 
می کنیم. این بازی قطعاً داخل کشـــور 

برگزار می شـــود.«

بیســـت و ســـه دوره از مســـابقات لیـــگ 
برتـــر فوتبـــال ایـــران برگـــزار شـــده و در 
آســـتانه برگزاری بیست و چهارمین دوره 
ایـــن مســـابقات، برگـــزاری لیـــگ برتر با 
مشکلات بسیاری روبه روست. مشکلاتی 
کـــه پیش از ایـــن لیگ برتر را با چالشـــی 
جدی مواجه نکـــرده بود امـــا بی تفاوتی 
برخی از مسئولان نســـبت به موضوعات 
ســـخت افزاری باعث شـــد تـــا این فصل 
لیـــگ برتـــر شـــرایط عجیـــب و غریبـــی 
داشـــته باشـــد چـــرا کـــه تاکنـــون مکان 
برگزاری مســـابقات محقق نشده است.
امســـال ای اف ســـی فشـــار زیـــادی بـــه 

کشورهای آسیایی وارد کرده تا مسابقات 
از هـــر نظر در شـــرایط اســـتاندارد برگزار 
شـــود. استانداردسازی ورزشـــگاه ها یکی 
از الزامات کنفدراسیون فوتبال آسیاست 
کـــه تاکنـــون ایـــن کار در ورزشـــگاه های 
کشـــورمان بـــه پایان نرســـیده و بـــا این 
شـــرایط مشـــخص نیســـت که تیم ها در 
کدام ورزشـــگاه ها میزبـــان حریفان خود 

خواهنـــد بود.
هفتـــه  چندیـــن  گذشـــت  وجـــود  بـــا 
از موضـــوع استانداردســـازی، کمـــاکان 
ورزشـــگاه ها در سراســـر کشـــورمان بـــا 
نواقص جـــدی ای روبـــه رو هســـتند و در 

صورتی که تیم ها ورزشـــگاه خـــود را آماده 
میزبانـــی از رقبـــا نکننـــد، باید ورزشـــگاه 
دیگـــری را معرفی کنند کـــه البته تیم ها 
در ایـــن موضوع هم قطعاً دچار مشـــکل 
خواهنـــد شـــد. در این شـــرایط مراســـم 
قرعه کشـــی مســـابقات لیگ برتر فوتبال 
فصـــل 14۰4-14۰۳ امـــروز ســـاعت 1۸ به 
صـــورت زنـــده از صـــدا و ســـیما پخـــش 
خواهد شـــد. علاوه بـــر این قـــرار بر این 
اســـت کـــه همانند ســـال های گذشـــته 
دو پیشکســـوت اســـتقلال و پرسپولیس 
گوی هـــا را از ظـــروف شیشـــه ای بیرون 

بیاورند.

قرعه کشی لیگ با چالش های عجیب و غریبهیأت رئیسه برای افزایش سقف بودجه تصمیم می گیرد
در روزهـــای اخیر صحبت هـــای زیادی 
در خصـــوص ســـقف قـــرارداد تیم هـــا 
در لیـــگ بیســـت وچهارم مطرح شـــد؛ 
موضوعـــی که صـــدای اعتـــراض برخی 

تیم هـــا را در آورد.
 درحالـــی تیم هـــا فصـــل جـــاری مجـــاز 
به هزینـــه ۳۲۵ تا 4۲۵ میلیـــارد تومان 
هســـتند که روز یکشـــنبه اصرار تیم ها 
باعث شـــد تا در این خصوص جلسه ای 

شود. برگزار 
 درحالی که باشـــگاه ها امید داشتند که 
سقف بودجه حداقل 1۰۰میلیارد تومان 
بـــالا برود، ایـــن اتفاق در جلســـه ای که 

کارگروه نظارت بـــر قراردادها با مدیران 
عامل باشـــگاه های لیگ برتری داشت، 

به نظر رســـید که محقق نشد.
 در این بین شـــنیده شـــد کـــه اعضای 
کارگـــروه بـــا ایـــن موضـــوع موافقـــت 
کرده انـــد و پرونـــده افزایـــش ســـقف 
بودجـــه بـــرای تأییـــد به دســـت هیأت 
رئیســـه فدراســـیون فوتبـــال رســـیده 

. ست ا
 یکـــی از اعضـــای کارگـــروه نظـــارت بر 
ســـقف قراردادهـــا ادعا کرد که ســـقف 
بودجـــه افزایش نخواهد داشـــت. این 
مســـئول در ایـــن خصـــوص بـــه »ایران 

ورزشـــی« می گویـــد: »اتفـــاق خاصی در 
ایـــن موضـــوع رخ نداده و قرار نیســـت 
که ســـقف بودجه تیم های لیگ برتری 
افزایش داشـــته باشـــد. تیم ها موظف 
هســـتند تا سقف ۳۲۵ و 4۲۵ میلیاردی 

را رعایـــت کنند.« 
در این بین شـــنیده می شـــود که برخی 
از باشـــگاه های متمول بـــرای بالا رفتن 
رقم ســـقف بودجـــه فشـــار زیـــادی به 
اعضـــای کارگروه نظـــارت بـــر قراردادها 
وارد کردنـــد کـــه این فرد مطلـــع در این 
خصوص بیان کرد: »فشـــارها را تحمل 

» ! می کنیم

تیم هـــای فوتبـــال اورنبـــورگ و 
اســـپارتاک مســـکو در هفته اول 
فصـــل جدیـــد رقابت هـــای لیگ 
روسیه روز یکشنبه رودرروی هم 
قـــرار گرفتنـــد که تیـــم اورنبورگ 
موفق شـــد با نتیجـــه دو بر صفر 
میهمان خود را شکســـت دهد تا 
هفته اول را با کســـب ۳ امتیاز و 

قرارگیـــری در رده ســـوم لیـــگ 
روســـیه به پایان برســـاند.

ســـعید  و  نـــی  با قر محمـــد   
ســـحرخیزان دو بازیکـــن ایرانی 
تیم اورنبورگ هســـتند که قربانی 
به طور کامـــل در ترکیب تیمش 
حضور داشـــت و عملکرد خوبی 
را از هـــم از خـــود بـــه نمایـــش 
گذاشـــت ولـــی فرصت بـــازی به 

ســـحرخیزان نرســـید.
 قربانـــی در رابطـــه بـــا پیـــروزی 
لیـــگ  اول  هفتـــه  در  تیمـــش 

روسیه گفت: »پیروزی در اولین 
بازی همیشـــه مهم اســـت و خدا 
را شـــکر کـــه توانســـتیم از دیدار 
بـــا اســـپارتاک ســـربلند از زمین 
ج شـــویم. اســـپارتاک یکی  خـــار
از تیم هـــای خـــوب روســـیه بـــه 
شـــمار می رود و همیشه در بین 
4 تیم بالایی جدول قرار داشـــته 
اســـت. اینکه در بـــازی اول پیروز 
شـــدیم و توانســـتیم با موفقیت 
لیـــگ را آغـــاز کنیم خیلـــی برای 
ما اهمیت داشـــت. خدا را شکر 

توانســـتم اعتمـــاد ســـرمربی را 
جلـــب کنم و بـــه طـــور کامل در 
زمیـــن حضـــور داشـــتم و یکی از 
بازیکنان برتر هم شـــناخته شدم 
کـــه باعث می شـــود تا همیشـــه 
انگیـــزه خـــودم را در زمین بازی 

حفـــظ کنم.«
قربانی در رابطه با حضور ســـعید 
ســـحرخیزان در تیـــم اورنبـــورگ 
گفت: »ســـعید هم کارهای اداری 
را طـــی کـــرد و حدود یـــک هفته 
می شـــود که به تیم اضافه شـــده 

است. متأسفانه ســـعید در بازی 
بـــا اســـپارتاک فرصت بـــازی پیدا 
نکـــرد اما بـــا توجه به شـــناختی 
کـــه از او دارم، ســـعید می توانـــد 
خیلـــی زود خـــود را بـــا شـــرایط 
تیم وفـــق دهـــد و بـــه اورنبورگ 
در ادامه مســـابقات کمک کند.«
ایـــن لژیونـــر فوتبـــال ایـــران در 
رابطـــه بـــا شـــناخت هـــواداران 
فوتبـــال در روســـیه از بازیکنـــان 
ایرانی تصریح کـــرد: »با توجه به 
عملکـــرد خوب بازیکنـــان ایرانی 

در روسیه طی ســـال های اخیر 
هـــواداران روســـی شـــناخت 
خوبی از فوتبال ایران دارند و 

بعد از اولین بازی، پیام های 
دلگرم کننـــده ای را از آنهـــا 

دریافـــت کـــردم و همین 
که نســـبت بـــه بازیکنان 
بـــی  خو یـــد  د نـــی  ا یر ا

پیشـــرفت  باعـــث  دارنـــد، 
بازیکنـــان کنونـــی خواهـــد 
شـــد و امیـــدوارم ایـــن روند 

ادامه دار باشـــد.«

سحرخیزان توانایی زیادی دارد

محمد قربانی: دیدگاه هواداران روسی به فوتبال ایران مثبت است

واکنش پیشکسوت فوتبال به مشکلات ورزشگاه ها در گفت و گو با »ایران ورزشی«

عزیزی: بحران در فوتبال ما عادی است

 خـــداداد عزیـــزی، پیشکســـوت فوتبـــال 
کشـــورمان در خصوص ابهامات موجود در 
مکان برگزاری مســـابقات لیـــگ برتر و تیم 
ملی بـــه »ایران ورزشـــی« می گویـــد: »اینها 
موضـــوع جدیـــدی نیســـت و متأســـفانه 
فوتبـــال ایـــران به ایـــن بی نظمـــی عادت 

کرده اســـت.
 مشـــکلات ایـــن چنینی هـــر ســـاله وجود 
داشـــت اما این مشکلات در سال جدید به 
اوج خود رسید و حالا کنفدراسیون فوتبال 
آســـیا در بحث استانداردسازی ورزشگاه ها 

تأکید ویژه ای دارد.
مشـــکلات  یـــد  با و  نیســـت  ی  چـــاره ا  
استادیوم های کشـــورمان را برطرف کنیم 
در غیـــر ایـــن صـــورت جریمـــه خواهیـــم 
شـــد.« حـــدود 4۵ روز تـــا دیـــدار تیم ملی 

با قرقیزســـتان باقـــی مانده اســـت و طبق 
ادعـــای مســـئولان، ورزشـــگاه آزادی بـــرای 
برگـــزاری این دیـــدار آماده نخواهد شـــد و 
مســـئولان باید ورزشـــگاه جایگزین معرفی 
کننـــد. او می افزایـــد: »حقیقتـــاً ایـــن برای 
تیم ملی ما زشـــت اســـت و باید مســـئولان 
زودتـــر از ایـــن بـــه فکـــر تعمیـــر و تجهیـــز 
ورزشـــگاه آزادی می افتادنـــد. لیـــگ برتـــر 
اواســـط خردادماه تمام شـــد و مســـئولان 
می توانســـتند در آن مقطـــع بـــا جدیت کار 

تعمیر اســـتادیوم آزادی را انجـــام دهند اما 
این کار انجام نشـــد تـــا اینکه حالا تیم ملی 

ما بـــا تهدید مواجه شـــده اســـت.«
 ســـقف بودجـــه هـــم یکـــی از موضوعاتی 
اســـت که با اعتـــراض تیم ها همـــراه بود. 
این پیشکسوت فوتبال در خصوص سقف 
بودجه بیـــان می کنـــد: »فوتبال ما اســـیر 
تصمیمات اشـــتباه مدیـــران غیرمتخصص 
اســـت. ســـقف قـــرارداد خـــوب اســـت به 

شـــرطی کـــه آن را دور نزنند.«
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